
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 13/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 292/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 7ου 
θέματος "Αίτηση Κων/νου Σαρόγλου για παραχώρηση 
χρήσης κοινοχρήστου χώρου" 

 
       Σήμερα  15 Ioυνίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με ημερομηνία 11-6-1998 
γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους  και  παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 17 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Κ. Πουλασουχίδης            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου  
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Καραντουμάνης  
4. Κ. Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης  
5. Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  
6. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
7. Δ. Αδάμου Β. Τσίλης Απόντες Πάρεδροι 
8. Θ. Τέτος Δ. Ζαμάνης Γ. Μπαλτζής 
9. Ε. Λελεκάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Μαρκούλης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ο. Σιδηρόπουλος    
14. Ε. Σοφιανίδης    
15. 
16. 
17. 
 

Γ. 
Μ.  
Π. 

Χιονίδης 
Αδαλόγλου  
Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά       τη     συζήτηση     της   υπ’ αριθ.     
286/98 απόφασης    αποχώρησαν   οι κ.κ. Θ.Τέτος  και Ο. Σιδη-
ρόπουλος 
     Κατά    τη   συζήτηση    της       υπ’    αριθ.    292/98 απόφα-
σης αποχώρησε ο κ. Δ.Αδάμου   

    
    
    
    
    
    

 



 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του Συμβουλίου το από 28-5-98 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. 
Κων/νου Βαφείδη , που έχει ως εξής : Με την από 13-5-98 αίτησή του ο Σαρόγλου Κων/νος , 
κάτοικος Βέροιας ζητάει άδεια χρήσης κοινοχρήστου χώρου στο πάρκο Εληάς με σκοπό να 
το διαμορφώσει κατάλληλα ώστε να χρησιμοποιηθεί σαν πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής . 
 Σύμφωνα με την υπ'αριθμ.  724/95 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου το πάρκο Εληάς 
παραχωρείται μόνο για πολιτιστικές εκδηλώσεις . 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετι-
κά . 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 12-6-98 εισήγηση της 
επιτροπής ανάπτυξης με την οποία αυτή εισηγείται την παραχώρηση δημοτικού κοινόχρησ-
του χώρου στον Σαρόγλου Κων/νο προκειμένου να εγκατασταθεί το πάρκο κυκλοφοριακής 
αγωγής , απορρίπτει το αίτημά του για παραχώρηση χώρου στο πάρκο Εληάς . Η εξεύρεση 
του χώρου θα γίνει με κοινή συμφωνία του ενδιαφερομένου σε συνεργασία με τον αντιδή-
μαρχο που θα ορισθεί υπεύθυνος από το Δημοτικό Συμβούλιο . 
 Σχετικά με τον καθορισμό του μισθώματος η επιτροπή εισηγείται το ποσό των 
100.000 δρχ. για το διάστημα μέχρι 30-9-98 . 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά . 
Πρόεδρος : Η επιτροπή και με την παρουσία μου συζήτησε το θέμα . Ο κ. Σαρόγλου ζητάει 
μέσα σ'ένα κοινόχρηστο χώρο 100 τ.μ. περίπου ν'αναπτύξει μικρά ηλεκτροκίνητα αυτοκίνητα 
τα οποία περπατούν σε διαμορφωμένους δρόμους με STOP , φανάρια κλπ. που αναπτύσσουν 
το αίσθημα του παιδιού σε σχέση με την κυκλοφορία . Προφανώς ο αιτών θα εκμεταλλευτεί 
αυτή τη δράση του . Ζήτησε κοιν/στο χώρο στην Εληά και η επιτροπή εισηγείται την μη πα-
ραχώρηση , διότι υπάρχει απόφαση του Δ.Σ. που δεν εγκρίνει την παραχώρηση της Εληάς . 
Συνηγορεί όμως για άλλο χώρο που θα προταθεί . 
Δήμαρχος : Ν'αναβληθεί για επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο μέχρι να υπάρξει συγκεκριμένη 
πρόταση και να το δούμε αν δικαιούμαστε και με ποιούς όρους . Νομίζω ότι συμφωνεί και ο 
αιτών . 
Σαρόγλου , αιτών : Ναι , συμφωνώ . 
Χιονίδης : Δεν είναι νομότυπη η σύνθεση της επιτροπής . Οι απόντες είναι περισσότεροι των 
παρόντων . Επίσης βάσει του νόμου μήπως χρειάζεται να γίνει διαγωνισμός ή μια ανακοίνω-
ση , μήπως υπάρξει καλύτερη προσφορά . 
Πρόεδρος : Είμαι κι εγώ κ. Χιονίδη . Συνολικά είμαστε 3 δημ. σύμβουλοι και βάσει του κα-
νονισμού είναι σε απαρτία . Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου ; 
Σύμβουλοι : Ναι . 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 28-5-98 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων. Βαφείδη  
2. Την από 12-6-98 εισήγηση της επιτροπής ανάπτυξης του Δ.Σ. 
3. Την πρόταση του Δημάρχου . 
4. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.)  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 7ου θέματος "Αίτηση Κων/νου 
Σαρόγλου για παραχώρηση χρήσης κοιν/στου χώρου" προκειμένου να υπάρξει συγκεκριμένη 
πρόταση χώρου τοποθέτησης του πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής. 



? απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  292/ 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συν-
τάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ K. Kόλβατζης Γ. Χιονίδης 

 Κ. Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Δ. Αδάμου   

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
     
     
     

     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 24-6-1998 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ  


